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 Verslag 
 

Vergadering  Regiegroep  

Gehouden op  15 juni 2020, 18:30 uur – via Pexip 
Opgemaakt door Berry van ’t Westeinde 
Aanwezig  Mark Verhoeven (voorzitter), Mark van Oosterwijk, Sjaak Sperber, Piet 

Verheijen, Trix Vissers, Berry van ’t Westeinde (griffier), Johan Swaans 
(wethouder), Piet Poos (wethouder - deels) 

Afwezig  Mark van Stappershoef), Jolie Hasselman (secretaris 
 
 
 

1. Vaststellen agenda 
De agenda wordt vastgesteld.  

 
2. Agenda beeldvormende vergadering 23 juni 2020  

De agenda voor de vergadering van 23 juni zal bestaan uit twee onderwerpen. De cultuurnota en een 
presentatie over het LOT.  
Cultuurnota 
Aan de hand van een korte presentatie en bespreking van stellingen wordt de raad meegenomen in 
het cultuurbeleid. 
Geconstateerd wordt dat deze opzet van de bespreking ergens tussen beeld- en oordeelsvorming 
inzit. Besproken wordt dat de bijeenkomst niet is bedoeld om neuzen te tellen, maar om het gesprek 
te voeren, door te vragen, op zoek te gaan naar de nuance. In de uitnodiging moet dit goed worden 
toegelicht. De cursieve mededelingen in de tekst bij de stellingen geven goede handvatten voor bij 
het gesprek. Het college moet er ook niet vanuit gaan dat fracties aan deze uitspraken gebonden zijn. 
Wethouder Swaans geeft aan dat heel bewust voor deze stellingen is gekozen. Het college wil een 
beeld hebben hoe we verder gaan met wat is opgehaald. Het college komt terug naar de raad als de 
ruwe beleidsnota er ligt. 
De regiegroep geeft aan dat ook dit moet goed in de uitnodiging moet worden toegelicht, wat het 
college met de stellingen gaat doen. Wie leiden deze sessie? 
Wethouder Swaans geeft aan dat de beleidsambtenaar en hij de sessie gaan leiden. Vanuit de 
voorzitterspool wordt nog een voorzitter aangezocht (Na ruggenspraak tussen Trix Vissers en 
Monique van Brederode is afgesproken dat Trix deze sessie gaat voorzitten). 
 
Lokaal Opgaven Team 
Piet Poos geeft aan dat er nog een nieuwe presentatie en nadere uitwerking volgt, voor het einde 
van de week. Presentatie en gesprek duren samen een uur. 
 
Trix Vissers vraagt wat voor soort vragen gesteld kunnen worden tijdens de beeldvormende 
vergadering.  
Geconstateerd wordt dat in deze beeldvormende vergaderingen alle vragen gesteld kunnen worden. 
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3. Wat verder ter tafel komt 
Wethouder Swaans kondigt aan dat de burgemeester morgenavond namens het college zal vragen 
een raadsvoorstel Bakertand aan de agenda toe te voegen.  
De voorzitter merkt op dat er op dit moment meer wordt vergaderd dan oorspronkelijk de bedoeling 
in de planning. We redden het niet in de 5 weekse cyclus. Er is onvoldoende grip op de agenda. We 
moeten hier opnieuw naar kijken en niet steeds met extra nood-vergaderingen ons behelpen. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 19.05 uur.  


